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...از میان خبر ها
 11میلیون و 900 هزار تماس  تلفنی 

تهرانی ها با 110 طی یک سال

جانشین فرمانده انتظامی تهران بزرگ گفت: شهروندان 
تهرانی در سال گذشته ۱۱ میلیون و ۹۰۶ هزار و ۲۹۶ 
مرتبه با مرکز ۱۱۰ پایتخت تماس گرفتند که نسبت به 
مدت مشابه سال ۹۵، 8 درصد افزایش داشته است. به 
گزارش  باشگاه خبرنگاران جوان، سردار حمید هداوند 
افــزود: از آن جا که در بروز حوادث اجتماعی یا جرایم 
در مواقع حساس و ضــروری راحت ترین راه دسترسی 
عموم شهروندان به پلیس، تلفن ۱۱۰ است، شهروندان 
تهرانی در سال گذشته ۱۱ میلیون و ۹۰۶ هزار و ۲۹۶ 
مرتبه با مرکز ۱۱۰ پایتخت تماس گرفتند که نسبت به 
مدت مشابه سال ۹۵، 8 درصد افزایش داشته است. وی 
در ادامه با اشاره به فراوانی تماس شهروندان تهرانی با 
مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ گفت: از این میان پنج 
میلیون و ۴۴۶ هزار و ۹۳۹ تماس عملیاتی شده و دو 
میلیون و ۴8۳ هــزار و ۴۹۱ مــورد، شامل تماس های 
ارجاعی)دریافت اطلاعات و راهنمایی از پلیس( بوده 

است.

 آموزش وپرورش: تنبیه بدنی 
خط قرمز ماست

معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش وپرورش در واکنش 
به خبر قیچی کردن موی دختری در یکی از دبستان های 
آبادان گفت: »سیستم آموزشی مدت هاست که اعلام کرده 
در مقابل تنبیه بدنی دانش آموزان انعطاف نــدارد و این 

موضوع خط قرمز ماست.«
  رضوان حکیم زاده  در پاسخ به این سؤال که چرا با وجود 
تأکید مسئولان آموزش وپرورش بر لزوم توقف تنبیه بدنی، 
هنوز هم با این اتفاقات روبه رو هستیم، به اعتمادآنلاین 
گفت: »در هر صنف و قشری متخلف وجود دارد و دیده 
می شود که حتی با وجود برخوردهای قاطع با متخلفان 
باز هم به دلایل مختلف عده ای دست به تخلف می زنند، 
مهم این است که سیستم آموزشی بارها نشان داده که با 
این دست رفتارها برخورد می کند و تأثیر این جدیت را در 

کاهش تنبیه دانش آموزان می بینیم.«
او به واکنش وزیر آموزش وپرورش به این اتفاق هم اشاره 
کرد و گفت: »جناب وزیر هم  دستور داد که اتفاق پیش 
آمده در یکی از مدارس آبادان پیگیری شود و باز هم تأکید 
کرد که باید با اجرای سیاست های پیشگیرانه کاری کرد 
که شاهد تکرار این اتفاق نباشیم. تا کنون هم برخورد 
آموزش وپرورش با پدیده های مشابه نشان داده که سیستم 
آموزشی ما در مقابل تنبیه بدنی دانش آموزان انعطاف 

ندارد و این موضوع خط قرمز ماست.«

...از میان خبر ها
معاون وزیر نیرو: جیره بندی آب، آخرین 

راهکار گذر از تابستان است

ــود کاهش  ــر نیرو گفت: بــا وج مــعــاون آب و آبــفــای وزی
بارندگی ها، جیره بندی آب آخرین راهکار برای گذر از 
فصل تابستان است.»عباس سروش« دیروز چهارشنبه  به 
ایرناگفت:   وزارت نیرو در درجه نخست برنامه تامین آب 
برای همه مشترکان را در نظر دارد.به گفته وی، تامین 
آب در شهرهایی که با تنش آبی مواجه هستند، از طریق 
استفاده از چاه های کشاورزی و شهرداری ها انجام 

خواهد شد.

عمو فرامرز
سایه دوچرخه اش که تهِ بازار بین چندین مغازه پیدا می 
شود، ۲۰-۱۰ گربه رنگ و وارنگ می دوند سمتش 
و دوره اش می کنند. عمو فرامرز را می گویم. عموی 
مهربان بازار رشت. عموی گربه های قد و نیم قد بازار 
رشــت. قدیم ترها مکانیکی داشــت، کار و بار خوب 
نبود این شد که مغازه اش را بست و زغال فروشی راه 
انداخت. حالا صبح به صبح اسپند دود می کند  و کرکره 
مغازه را بالا می کشد. گربه هایش دورش می چرخند. 
همان طور که بیل را فرو می کند در انبوهِ سیاهی ها 
حواسش پیِ گربه هاست. آمارِ همه شان را دارد و  غیبت 
یکی شان نگرانش می کند. دم ظهر بساط ناهار که پهن 
می شود اول غذای گربه ها را می دهد. بدهی زیاد دارد 
اما گاهی از خانه برای همراهان کوچکش غذا می آورد 
و گاهی هم چیزی در بازار دست و پا می کند. قلبش 
ضعیف است و کارش سخت اما اخم نمی کند به دنیا.
عمو فرامرز را همه دوست دارند، عمو فرامرزی که موقع 
کار دست و صورتش سیاه می شود اما همه می گویند 

دلش سفید است و خالص و شفاف.

...دریچه

 سالانه 5 تا 8 هزار نفر 
در کشور دچار مرگ مغزی می  شوند

فارس- مدیرعامل انجمن اهدای عضو ایرانیان با اشاره به این که سالانه پنج تا هشت هزار نفر در کشور دچار مرگ مغزی می  شوند، گفت: سال گذشته فقط ۹۲۶ نفر، یعنی 
کمتر از یک سوم افراد مرگ مغزی، به اهدای عضو رضایت دادند. کتایون نجفی زاده با اشاره به این که یک فرد مرگ مغزی به طور بالقوه می  تواند بین یک تا هشت  نفر را نجات 
دهد، گفت: این که بتواند چند نفر را نجات دهد، به سلامت فرد و زمان رضایت دهی خانواده ها بستگی دارد.

 وزیر بهداشت : خارج کردن داروها 
از فهرست کالاهای اساسی شایعه است

هادی محمدی -   وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
دیروز در حاشیه نشست هیئت دولت در جمع خبرنگاران 
ــا از  فهرست   ــاره احتمال خــارج کــردن برخی داروه درب
کالاهای اساسی توسط این وزارتخانه پرسید که قاضی 
زاده هاشمی در پاسخ اظهار کرد : این ها هم شایعه است 
. به اندازه کافی رسانه ها روی اعصاب مردم راه می روند 
و ما هیچ تصمیم جدیدی  نداریم البته مراقبت می کنیم تا 
تلاطمی اتفاق نیفتد. به گزارش خراسان، وزیر بهداشت 
دیروز پس از جلسه هیئت دولت،  تصریح کرد :  فعلا مهم 
ترین کار ما تامین دارو و تجهیزات پزشکی و حفظ قیمت و 

دسترسی به آن هاست.

تحریم های آمریکا اثری بر دارو ندارد 	 
وزیر بهداشت در خصوص تاثیر تحریم های آمریکا در تامین 
داروها نیز اظهار کرد: تحریم های آمریکا هیچ مشکلی نمی 
تواند ایجاد کند اما اگر تحریم های سازمان ملل اتفاق افتد 
می تواند مشکل ساز باشد و باید آمادگی داشته باشیم که 
اگر آن شرایط اتفاق افتاد لااقل در بخش غذا و دارو مشکلی 
پیش نیاید. وی درباره این سوال که چرا حذف خودگردانی 
بیمارستان ها که وعده اش را در جلسه رای اعتماد داده 
بود و چرا برخی بیمارستان ها از پذیرش بیماران پرهزینه 
خــودداری می کنند ، با بیان این که من چنین چیزی را 
نگفته ام ، خاطرنشان کرد : البته آرزو دارم بیمارستان های 
ما به عنوان یک واحد اقتصادی مستقل اداره شوند و آیین 
نامه هم ابلاغ کردیم ولی اختیاری است  وهر بیمارستانی 
که بتواند به لحاظ مالی و اداری مستقل شود می تواند اجرا 
کند در عین حال اگر تخلفی هست و بیمارستانی در بخش 
دولتی وجود دارد که خارج از مصوبه هیئت وزیران مطالبه 

ای داشته معرفی کنید تا برخورد کنیم.

تکذیب فوت 93 نفر بر اثر داروی تالاسمی 	 
خبرنگاری پرسید گفته می شود ۹۳ نفر در یک سال 
گذشته به دلیل مصرف داروی غیر سالم تالاسمی فوت 
شده اند. آیا شما این را تایید می کنید ؟ قاضی زاده در 
پاسخ تصریح کرد : خیر من چنین مطلبی را درست نمی 
دانم  و باید دید این موضوع در کدام مجمع علمی به اثبات 
رسیده است. رقابت بین شرکت های چند ملیتی زیاد 
است و به خصوص اگر بیماری ای باشد که ما توان  تولید 
داروی آن را در داخل داریم نمی خواهند بازار را از دست 
بدهند این ها باید از نظر علمی ثابت شود.وی افزود : من 
می دانم پشت این قضایا چیزی جز سودجویی نیست 
زیرا اگر دارویی به بازار می آید مراحل بسیار سختی را 
می گذراند و باید حداقل دو سال از آزمایش های آن 
ــاره تامین  گذشته باشد .وزیــر بهداشت همچنین درب
داروی بیماری های خاص نیز گفت : هیچ مشکلی نیست 
و ما همواره رصد می کنیم و اگرهم مشکلی در منطقه یا 

شهری باشد مشکل را حل خواهیم کرد.

 خبر جدید بطحایی درباره 
»تعطیلات زمستانی« مدارس

گروه اجتماعی - وزیر آموزش و پرورش در حاشیه نشست 
هیئت دولت و در جمع خبرنگاران درباره تعطیلی دو هفته 
ای دانش آموزان در زمستان از آماده شدن طرح تعطیلات 
زمستانه مدارس تا قبل از آغاز سال تحصیلی جدید خبر داد 
و گفت: ما با میراث فرهنگی و چند دستگاه دیگر هماهنگ 
هستیم و موضوع دو هفته تعطیلات زمستانی بین سال 
تحصیلی را دنبال می کنیم البته یک سری الزاماتی دارد 
که احتمالا شروع و خاتمه سال تحصیلی را باید تغییر دهیم 
که این هماهنگی صورت گرفته و کار جلو می رود. سید 
محمد بطحایی افزود : احتمال دارد این موضوع نیاز به 
مصوبه مجلس داشته باشد که اگر نیازمند تصویب مجلس 
باشد به آن جا می فرستیم ولی در مجموع ما موافق این دو 
هفته تعطیلی هستیم و معتقدیم می تواند تبعات آموزشی 
خوبی برای بچه ها داشته باشد حتی اگر مقدماتش انجام 
شود از امسال اجرایی می شود . بطحایی بار دیگر ضمن 
مخالفت با برگزاری آزمون در دوره ابتدایی ، تصریح کرد: 
به شدت اصرار داریم چنین آزمون هایی باید جمع شوند 

و تلاش داریم تا با تشکیل گروه های نظارت از این کار 
جلوگیری به عمل آید.

تنها یک معلم بازداشتی باقی مانده است 	 
وزیر آموزش و پرورش در پاسخ به سوال دیگری درباره 
و  بودجه  و  برنامه  سازمان  مقابل  در  معلمان  تجمع 
ــرد: مراسم به  ــده ای از آن هــا، تصریح ک بــازداشــت ع
مانند هر سال برگزار شده که البته کم  ملاحظه  بودن 
برخی همکاران امسال وجود داشت، چراکه شرایط 
مناسبی برای برگزاری این تجمع فراهم نبود. بطحایی 
با بیان این که ضرب و شتم معلمان در هفته معلم کار 
پسندیده ای نیست، افزود: البته به من گزارش داده اند 
ــده ای غیرمعلم نیز حضور داشتند و  در آن تجمع ع
شعارهای غیرصنفی می دادند که ربطی به معلمان 
نداشت.هم اکنون از معلمان بازداشتی فقط یک نفر در 
بازداشت مانده و بقیه آزاد شدند که ما در حال رایزنی 

برای آزادی این فرد هستیم.

...پایتخت 
شهردار جدید تهران با ابلاغ حکم در مراسم غیررسمی وارد بهشت شد

 دیروز پس از ابلاغ حکم محمدعلی افشانی به عنوان شهردار تهران توسط وزیر کشور، وی در شهرداری تهران 
مستقر  شد و کار خود را آغاز کرد. به گزارش شورا آنلاین، زهرا نژادبهرام عضو شورای شهر دیروز با اشاره به 
این که در یک مراسم غیر رسمی با حضور عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور و تعدادی از اعضای شورای 
شهر تهران حکم سید محمد علی افشانی شهردار تهران ابلاغ شد، اظهار کرد: این مراسم به صورت غیررسمی 
خواهد بود و بنا داریم مراسمی با حضور مسئولان مربوط در روز یک شنبه هفته آینده در صحن شورا برگزار 
کنیم.نژادبهرام با بیان این که یک شنبه هفته آینده مراسم تحلیف شهردار تهران برگزار خواهد شد، گفت: 

این مراسم با حضور استاندار تهران، فرماندار و جمعی از مسئولان و نمایندگان مجلس برگزار خواهد شد.

...راهنمایی و رانندگی 
پزشکیان: متخلفان رانندگی باید از انتصاب و ارتقای شغلی محروم شوند

نایب رئیس مجلس با بیان این که ۲8 میلیون جلد گواهینامه و ۳۲ میلیون وسیله نقلیه در کشور وجود دارد، تصریح کرد: 
می توانیم برای متخلفان و ناقضان قانون محدودیت های اجتماعی ایجاد کنیم تا کسی که ناقض قانون است نتواند وزیر 
و نماینده و ... شود. پزشکیان دیروز در بازدید از مرکز اطلاعات و کنترل ترافیک پلیس راهور افزود: اگر با سقوط هواپیما 
۱۰۰ نفر جان ببازند کشور یک سال درگیر این موضوع می شود؛ لیکن مرگ سالانه ۱۶ هزار نفر در تصادفات رانندگی 
در اذهان همه عادی شده است! کسی دقت نمی کند که روزانه چه تعداد انسان در تصادفات کشته، چه تعداد معلول 
و چه تعداد خانواده بی سرپرست می شود. وی گفت: در کشورهای دیگر نمی گویند که راننده تند می رود بلکه با او به 
عنوان فردی که قصد کشتار دارد برخورد می کنند؛ در مقابل جایی هم که می شود تند رفت به رانندگان مجوز می دهند. 


